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Protokół Nr LVII/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 19 września 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1108. 

 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

- Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który 
powitał Radnych Rady Miejskiej, Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego 
Jerzego Leszczyńskiego, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, 
Starszego Cechu Rzemieślników i Przedsiębiorców Adama Godlewskiego, 
Gminnego Komendanta Ochotniczej Staży Pożarnej Marka Klejzerowicza,  
dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów  

i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców 

miasta i gminy przybyłych na sesję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec”, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Ciechanowcu, 

5) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Czajach-Wólce, 

6) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Wojtkowicach Starych. 

7) przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła 

w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Ciechanowiec. 

7. Informacja o funkcjonowaniu targowiska miejskiego. 

8. Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni 

otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

Propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wnosi o 

wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 8 projektu uchwały w sprawie powołania 

zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6 ppkt 8 projektu uchwały w sprawie powołania 

zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec”, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Ciechanowcu, 

5) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Czajach-Wólce, 

6) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Wojtkowicach Starych. 

7) przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła 

w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Ciechanowiec, 

8) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

7. Informacja o funkcjonowaniu targowiska miejskiego. 

8. Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad  

po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LVI sesji bez odczytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVI sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LVI sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w sprawozdaniu poinformował, że: 

- 25 sierpnia odbyło się otwarcie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-
Schabach, które zapewnia usługi opiekuńcze i pielęgnacyjne.  
Centrum zlokalizowane zostało w budynku po byłej Szkole Podstawowej w Kocach-
Schabach. Jest to pierwsza tego typu placówka w gminie Ciechanowiec oraz czwarta 
w województwie podlaskim. Całkowita wartość zadania, w ramach programu 
wyniosła 2 562 083,23 zł, dofinansowanie 2 393 413,79 zł, środki własne 168 669,44 
zł. Wykonawcą zadania była firma EUROMAX Krzysztof Rokicki z Szumowa,  
- 26 – 27 sierpnia na odremontowanym boisku do siatkówki plażowej na 
ciechanowieckiej „Wyspie” odbyły się pierwsze Mistrzostwa Ciechanowca w 
siatkówce plażowej o Puchar Burmistrza Ciechanowca. W mistrzostwach udział 
wzięli zawodnicy z: Ciechanowca, Brańska, Hajnówki, Wysokiego Mazowieckiego, 
Siemiatycz, Wołomina i Białegostoku. Organizatorami Pierwszych Mistrzostw 
Ciechanowca w siatkówce plażowej o Puchar Burmistrza Ciechanowca byli: 
Burmistrz Ciechanowca, Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu, UKS Rotmistrz 
Ciechanowiec. Organizacja wydarzenia była możliwa dzięki wsparciu Hotelu 
Nowodwory, 
- 28 sierpnia w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim odbyło się podpisanie umowy na 
realizację zadania „Modernizacja pomieszczenia w żłobku i dostosowanie otoczenia 
instytucji opieki”. Na realizację zadania gminie Ciechanowiec przyznano 
dofinansowanie ze środków Krajowego Planu Odbudowy w wysokości 203 502,51 zł, 
natomiast na funkcjonowanie miejsc opieki przez okres trzech lat, dofinansowanie  
w kwocie 150 480 zł z Fundusze Europejskie dla Rozwoju Społecznego, 
- 28 sierpnia podpisano umowę na zadanie pn. „Modernizacja pomieszczenia 
znajdującego się w budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu, przystosowanie 
tego pomieszczenia do użytku żłobka” z firmą „U Jana” s.c. G.D. Łopuski M. Morzy  
z siedzibą w Ciechanowcu. Termin realizacji obu zadań do końca sierpnia 2023 roku, 
- 29 – 30 sierpnia w Goniądzu i Szumowie odbyło się wręczenie promes jednostkom 
Ochotniczych Straży Pożarnych województwa podlaskiego na dofinansowanie 
zakupu sprzętu i wyposażenia w ramach programu „Mały Strażak”. Spośród 
jednostek z naszej gminy dofinansowanie otrzymały: 
OSP Bujenka - 21 681,23 zł,  
OSP KSRG Ciechanowiec - 14 000,00 zł,  
OSP KSRG Pobikry - 14 393,26 zł, 
OSP Tworkowice – 13 290,81 zł. 
Na liście rezerwowej znalazły się wszystkie pozostałe jednostki OSP z terenu naszej 
gminy, 
- 31 sierpnia pracownicy Referatu Finansowego zakończyli przyjmowanie wniosków 
o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 
wykorzystywanego do produkcji rolnej. Przyjęto 452 wniosków, na kwotę 904 230,17 
zł, 
- 31 sierpnia podpisano umowę na realizację zadania „Przebudowa drogi gminnej 
relacji Pobikry - Radziszewo-Króle o łącznej długości około 1,8 km”. Wykonawcą 
inwestycji jest Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „TRAKT” Sp. z o.o  
z Wysokiego Mazowieckiego. Planowany termin zakończenia robót wyznaczono  
na styczeń 2024 r. Wartość zadania wynosi 2 889 310,50 zł. Dofinansowanie  
z Banku Gospodarstwa Krajowego – Fundusz Polski Ład Program Inwestycji 
Strategicznych Edycja 3PGR/2021 to 1 960 000 zł, 
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- 1 września zostały zarządzone wybory do Młodzieżowej Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu II Kadencji. Wybory odbędą się 29 września 2023 r. Termin 
zgłoszenia kandydatur upływa w piątek  22 września 2023 roku. 
Aby stać się kandydatem na Radnego Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
trzeba mieć od 15 do 18 lat i mieszkać na terenie gminy Ciechanowiec. Do 
zgłoszenia obowiązkowo załącza się listę poparcia - również na przygotowanym 
wzorze. Lista poparcia powinna zawierać poparcie co najmniej 20 osób w wieku od 
15 do 18 lat mieszkających na terenie gminy Ciechanowiec, 
- 1 września odbyła się uroczystość otwarcia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 
Kopernika w Ciechanowcu po przeprowadzonym remoncie. Prace remontowe 
współfinansowane były z Rządowego Funduszu Polski Ład Programu Inwestycji 
Strategicznych, 
- 1 września w 84. rocznicę wybuchu II Wojny Światowej, w hołdzie poległym  
w czasie I i II wojny światowej, 1 września odbył się symboliczny Rajd Pamięci. 
Wspólnie z młodzieżą odwiedziliśmy miejsca pamięci upamiętniające poległych 
żołnierzy Wojska Polskiego, osoby cywilne oraz indywidualne groby żołnierzy  
i sybiraków, zapalając światła pamięci i składając kwiaty, 
- 3 września odbył się Rodzinny Piknik muzyczno-edukacyjny „Pod biało-czerwoną”.  
W trakcie pikniku zorganizowana została Rodzinna Strefa Edukacyjna z rodzinnymi 
warsztatami plastycznymi, z konkursami "Wokół symboli narodowych" oraz 
wykładami, w trakcie których dzieci miały okazję poznać historię symboli 
narodowych. Dodatkowo do dyspozycji najmłodszych były bezpłatne urządzenia 
rekreacyjne. Każdy uczestnik pikniku mógł spróbować potraw kuchni wojskowej, 
które przygotowało Koło Gospodyń Wiejskich „Skórzeckie Perełki”, 
- 3 września miały miejsce XIX Podlaskie Zawody Tradycyjnego Powożenia 
Zaprzęgami Konnymi. Organizatorami 19. Podlaskich Zawodów Tradycyjnego 
Powożenia Zaprzęgami Konnymi byli Burmistrz Ciechanowca, Wojewódzki Związek 
Hodowców Koni w Białymstoku oraz Łomżyńsko-Drohickie Bractwo Kurkowe  
w Ciechanowcu, 
- 4 września minął termin zgłaszania kandydatów do Podlaskiej Izby Rolniczej.   
W związku z tym, że w Gminie Ciechanowiec zgłosiła się liczba kandydatów 
odpowiadająca liczbie mandatów, zgłoszeni kandydaci zostają członkami Rady 
Powiatowej Izby Rolniczej.  Zostali nimi Pan Tadeusz Koc  oraz Pan Bogusław 
Prokopiak, 
- 4 września została zawarta umowa na realizację zadania pod nazwą „Przebudowa 
odcinka drogi gminnej w m. Radziszewo-Króle o łącznej długości 407,5 m.” 
Wykonawcą zadania będzie firma KONKRUSZ Konrad Wyszyński z siedzibą  
w miejscowości Stare Warele. Realizacja inwestycji możliwa jest dzięki 
dofinansowaniu z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kwota dofinansowania 
 to 473 721 zł. Wartość kontraktu wyceniona jest na kwotę 977 111,50 zł. Planowany 
termin zakończenia realizacji inwestycji to grudzień 2023 r., 
- 5 września w Szkole Podstawowej w Łempicach, odbyło się uroczyste nadanie 
szkole imienia Świętego Jana Pawła II oraz sztandaru szkoły. 
W czasie uroczystości dokonano symbolicznego otwarcia szkoły po generalnym 
remoncie i odsłonięto tablicę pamiątkową. Prace remontowe współfinansowane były 
z Rządowego Funduszu Polski Ład Programu Inwestycji Strategicznych, 
- 5 września Ministerstwo Sportu i Turystyki rozstrzygnęło  drugi nabór do Programu 
Olimpia, czyli budowy przyszkolnych hal sportowych na 100-lecie występów 
reprezentacji Polski na igrzyskach olimpijskich. Gmina Ciechanowiec otrzymała 
dofinansowanie na realizację zadania pod nazwą „Budowa nowego boiska 
wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy Szkole Podstawowej 
w Łempicach” w wysokości 1 530 000 zł, 
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- 8 września za pośrednictwem Wojewody  Podlaskiego złożono wnioski do Prezesa 
Rady Ministrów o przyznanie dofinansowania ze środków rezerwy ogólnej budżetu 
państwa z przeznaczeniem na sfinansowanie środków – wkładu własnego – na 
kwoty:  
- 1 920 000 na przebudowę drogi Malec - Przybyszyn  
- 994 248, 00 na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Ciechanowiec, 
- 9 września na „Wyspie” odbyła się XII edycja Narodowego Czytania. Lekturą 
tegorocznej akcji była powieść Elizy Orzeszkowej "Nad Niemnem". W wydarzeniu 
uczestniczyli: pracownicy Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu, przedstawiciele 
lokalnych stowarzyszeń: Stowarzyszenie "Razem" i Stowarzyszenie Inicjatyw 
Kulturalno - Artystycznych „Harmonia”, Seniorzy z Uniwersytetu Trzeciego Wieku 
oraz Klub Seniora w Ciechanowcu, uczniowie z nauczycielami ze Szkoły 
Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu oraz Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu oraz mieszkańcy naszej gminy, 
- 15 września ponad 150 osób spotkało się, aby wziąć udział w Ciechanowieckiej 
Plenerowej Lekcji Ekologii i posprzątać tereny w Ciechanowcu . Wśród wolontariuszy 
byli uczniowie klas siódmych Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  
w Ciechanowcu i młodzież z Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych  
w Ciechanowcu wraz z nauczycielami oraz przedstawiciele organizacji 
pozarządowych. Podczas plenerowej lekcji, uczniowie wysłuchali wykładu na temat 
ekologii. Dodatkowo w ramach wydarzenia wysadzili kilkaset cebul krokusów  
w barwach gminy, tj. żółtych i niebieskich, które mamy nadzieję na wiosnę będą 
cieszyć oko wszystkich mieszkańców, 
- 15 września został ogłoszony przetarg na zadanie pn: „Poprawa bezpieczeństwa 
pieszych na terenie miasta Ciechanowiec” zadanie dotyczy skrzyżowaniu dróg 
gminnych tj. ul. Wojska Polskiego z ul. Szkolną i ul. Kazimierza Uszyńskiego oraz  
ul. Marii Konopnickiej z ul. Kilińskiego i ul. Pińczowska. Powstaną progi zwalniające 
oraz przejścia dla pieszych. Termin składania ofert to 2 października, 
- 15 września Gmina złożyła wniosek w Edycji 9 Polski Ład - Infrastruktura 
Oświetleniowa - na Wymianę oświetlenia ulicznego na energooszczędne typu LED 
na terenie miasta i gminy Ciechanowiec. Kwota dofinansowania to 1 200 000,00 zł, 
- 16 września w przeddzień rocznicy agresji sowieckiej na Polskę, w Czajach-Wólce 
w gminie Ciechanowiec, z udziałem Senatora RP Jacka Boguckiego odbyły się 
uroczystości organizowane w ramach akcji „Warta Pamięci”. Warta miała miejsce 
przy pomniku poświęconemu pamięci kpt. Władysława Łukasiuka Młota, Dowódcy 
Oddziałów Partyzanckich 6 Brygady Wileńskiej AK w latach 1945 - 1949. Modlitwie  
w intencji poległych przewodniczył ks. Dariusz Misior, proboszcz parafii pw. 
Najświętszej Maryi Panny Matki Miłosierdzia w Czajach. Organizatorem „Warty 
Pamięci” są Fundacja Rekonstruktorzy.pl i Związek Strzelecki „Strzelec” Józefa 
Piłsudskiego. Patronat nad Akcją objęły: Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, 
Ministerstwo Obrony Narodowej, Ministerstwo Aktywów Państwowych i Instytut 
Pamięci Narodowej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zbliża się koniec roku budżetowego, 

w związku z tym środki otrzymane z budżetu państwa stanowiące uzupełnienie 

subwencji ogólnej w kwocie 2 177 000,00 zł wprowadzane są do budżetu przy 

jednoczesnym zmniejszeniu planowanych dochodów ze sprzedaży mienia  

i planowanych wydatków z tytułu odprowadzenia podatku VAT ze sprzedaży mienia. 

Do budżetu wprowadza się również środki z budżetu państwa z subwencji 

oświatowej na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych dla nauczycieli. 

Wprowadzono także kwotę 901 zł na przygotowanie referendum ogólnokrajowego. 

Zmniejszono planowane środki unijne refundacyjne na ochronę bioróżnorodności  

w związku z całkowitym rozliczeniem projektu. Zabezpieczono 40 000,00 zł na koszty 

przyłączenia sieci gazowniczej do powstającego bloku mieszkalnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Skarbnik Gminy 

Jadwidze Koc za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 441/LVII/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z nowelizacją 

ustawy o utrzymaniu czystości w gminach wprowadzono obowiązek w zakresie 

kontroli opróżniania zbiorników bezodpływowych i osadników instalacji 

przydomowych oczyszczalni ścieków wraz z transportem nieczystości ciekłych. 

Zostaną przeprowadzone kontrole. Osoby fizyczne będą zobligowane do okazania 

umowy dotyczącej świadczenia tej usługi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za omówienie projektu uchwały i poprosił 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ciechanowiec”. 
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Głosowano w sprawie:  
przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 442/LVII/23 w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec” stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że obecny dzierżawca 

działki dzierżawił ją przez okres 5 lat. W związku z wygaśnięciem umowy został 

przedłożony wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy o kolejne 5 lat.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za omówienie projektu uchwały i poprosił 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 

Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 443/LVII/23 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że ten projekt uchwały 

oraz kolejne dwa projekty dotyczą zmiany zapisu nazwy z „Klub Seniora w 

Ciechanowcu” na nową nazwę w brzmieniu: „Klub Senior+ w Ciechanowcu” Zaszła 

konieczność zmiany nazwy ponieważ kluby te powstały z programu „Senior+”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za omówienie projektu uchwały i poprosił 
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przewodniczących Komisji o przekazanie opinii dotyczących trzech projektów uchwał 

dotyczących zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą 

Klub Seniora. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod 

nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu. 

 

Głosowano w sprawie:  

zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Ciechanowcu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 444/LVII/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały 

został omówiony w poprzednim punkcie i zapytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod 

nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Czajach-Wólce 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 445/LVII/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały 

został omówiony w poprzednim punkcie i zapytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod 

nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Wojtkowicach Starych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 446/LVII/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu 

strat, jakie Polska poniosła w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na 

terenie gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że temat jest wszystkim 

znany. Przedłożono Radzie Miejskiej w Ciechanowcu projekt uchwały o zajęcie 

stanowiska w sprawie dochodzenia zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 

poniosła w tytułu napaści Niemiec w czasie II wojny światowej. Burmistrz dodał, że 

gmina Ciechanowiec również została ciężko doświadczona w tym okresie.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za omówienie projektu uchwały i poprosił 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie 

Polska poniosła w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie 

gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła w 

powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 

Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (5) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów.  

 

Uchwała Nr 447/LVIII/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła w powodu napaści 

Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy Ciechanowiec stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 

Miejskiej wpłynęło pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Łomży dotyczące 

uzupełnienia listy ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem na 

kadencję 2024-2027. W związku z tym konieczne jest podjęcie uchwały dotyczącej 

powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w składzie: Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyska, Włodzimierz Słonecki. Przewodniczący poinformował, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Burmistrza Ciechanowca  

i zapytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 448/LVIII/23 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na dzień 31 sierpnia 

2023 roku wpływy wynosiły 95 668,00 zł, a wydatki 19 270,31 zł, na które składały 

się: zakup biletów, opłata faktury za zużycie energii elektrycznej, wywóz odpadów 

komunalnych i nieczystości płynnych, obsługę targowiska przez PRK FARE. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował przez przedłożenie 

informacji i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za przedłożenie 

informacji i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Informacja o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na terenie gminy 

Ciechanowiec funkcjonuje 9 Ochotniczych Straży Pożarnych. Łączna liczba 

strażaków to 182 osoby. Jednostki ochotniczych straży pożarnych wyposażone są  

w samochody i odpowiedni sprzęt przeciwpożarowy do działań ratowniczo-

gaśniczych. Wydatki poniesione w 2023 roku w okresie od stycznia do września na 

utrzymanie jednostek OSP przez gminę Ciechanowiec to 262 005,53 zł  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za przedstawienie 

informacji i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że interpelacje nie wpłynęły.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęło pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Łomży w 

sprawie uzupełnienia listy ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem 

Mazowieckiem na kadencję 2024 – 2027. Pismo stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos.  
Głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z obecnych  
na sali chce zabrać głos. 
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Głos zabrał Pan Adam Poniatowski, który poinformował, że w związku z licznymi 
pytaniami dotyczącymi budowy obwodnicy Towarzystwo Przyjaciół Ciechanowca 
wystosowało pismo do Mariusza Krzysztofa Nahajewskiego Dyrektora Podlaskiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku w sprawie udzielenia informacji 
dotyczących budowy obwodnicy Ciechanowca. Następnie odczytał treść pisma. Pan 
Adam Poniatowski wyjaśnił, że pismo zostało wystosowane z powodu wydłużającego 
się terminu rozpoczęcia budowy obwodnicy. Następnie, na wyświetlonym planie 
okolicy Ciechanowca, wskazał propozycję usytuowania planowanych w przyszłości 
terenów inwestycyjnych, które w znacznej mierze mogą przyczynić się  
do rozwoju miasta. Dodał, że ww. tereny inwestycyjne wpisują się w temat budowy 
obwodnicy miasta i znajdują się na gruntach sprzyjających budowie bez różnego 
rodzaju ograniczeń. Nadmienił, że plan został wytyczony społecznie. Zwrócił się  
z prośbą, aby na planie zagospodarowania przestrzennego uwzględnić nie tylko 
tereny inwestycyjne, ale również tereny handlowe. Posługując się wyświetlonym 
planem Pan Adam Poniatowski wskazał, że teren został podzielony na dwie strefy:  
w kierunku Siemiatycz - tereny inwestycyjne, w kierunku miasta - tereny handlowe.  
W dalszej części wypowiedzi wymienił szereg korzyści wynikających z usytuowania 
terenów inwestycyjnych na obrzeżach małych miast tj. tworzenie miejsc pracy  
i zwiększenie zatrudnienia, wzrost gospodarczy poprzez przyciąganie inwestorów, 
poprawa infrastruktury, wzrost dochodów z tyt. podatków. Podsumowując swoją 
wypowiedź stwierdził, że lokalizacja terenów inwestycyjnych na obrzeżach miasta 
może przynieść korzyści potencjalnym inwestorom oraz małym miastom. Zachęcił  
do wzięcia pod rozwagę przedstawionego projektu i podkreślił, że ma on charakter 
społeczny.  
 
Głos zabrał Burmistrz Eugeniusz Święcki, który, poinformował, że temat terenów 
inwestycyjnych został podjęty ponad pół roku wcześniej. Na ten moment prowadzone 
są rozmowy z architektami. Podpisano już umowę na zaprojektowanie terenów 
inwestycyjnych i zagospodarowania całego miasta. W tej kwestii muszą 
wypowiedzieć się fachowcy – urbaniści i architekci. Burmistrz Ciechanowca 
Eugeniusz Święcki podziękował Panu Adamowi Poniatowskiemu za zaangażowanie  
i zapewnił, że koncepcja zostanie przedstawiona dla biura, które zajmuje się 
przygotowywaniem dokumentacji. Prace już trwają. Będzie możliwość 
wypowiedzenia się przy konsultacjach, co do wielkości, kształtu i zakresu tych 
terenów. Ostateczną decyzję podejmie Rada Miejska oraz Wojewoda. Proces jest 
długotrwały. Burmistrz odniósł się do tematu budowy obwodnicy i poinformował,  
że jest w stałym kontakcie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich. Projekt 
obwodnicy czeka na podpis Wojewody. Niezwłocznie po podpisaniu projektu 
zostanie ogłoszony przetarg.  
 
Głos zabrał Radny Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który stwierdził,  
że inicjatywa Pana Adama Poniatowskiego jest cenna. Dyskusje na temat terenów 
inwestycyjnych trwają od wielu lat. Do utworzenia takiej strefy potrzeba określonej 
powierzchni i zbudowanej infrastruktury. Koniecznym jest przygotowanie terenów 
inwestycyjnych, biorąc pod uwagę rozwój Polski wschodniej. Ostateczny kształt 
będzie przedmiotem dyskusji. Następnie odniósł się do tematu budowy obwodnicy  
i poinformował, że spowolnienie związane jest z budową gazociągu, co skutkowało 
koniecznością przeprojektowania obwodnicy. Po ogłoszeniu decyzji Wojewody 
niezwłocznie zostanie ogłoszony przetarg. W pierwszej kolejności zostanie 
ogłoszony przetarg na budowę drogi Wysokie Mazowieckie – Łapy z Funduszy 
Europejskich dla województwa podlaskiego. Będzie to największa inwestycja 
drogowa w skali województwa. Poinformował, że obwodnica Ciechanowca zostanie 
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sfinansowana ze środków budżetu województwa i środków rządowych. Następnie 
Radny podziękował za zaproszenie oraz pogratulował Burmistrzowi remontów Szkół 
Podstawowych w Ciechanowcu i Łempicach, otwarcia Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego w Kocach Schabach oraz wszelkich inicjatyw społecznych. 
Pogratulował również delegatom z Izby Rolniczej i życzył owocnej pracy  
w samorządzie rolniczym. Nadmienił, że jest związany z Polskim Stronnictwem 
Ludowym i startuje w wyborach do sejmu. Poprosił o rozważenie jego kandydatury, 
ponieważ jego działalność przynosi efekty dla lokalnej społeczności. Zauważył, że 
przez ostanie lata udało się załatwić wiele spraw wspólnie z samorządem 
Ciechanowca. Zachęcił do udziału w wyborach. Następnie Radny Województwa 
Podlaskiego Jerzy Leszczyński zwrócił się z pytaniem dotyczącym perspektyw 
gazyfikacji Ciechanowca, dodał, że osobiście jest zainteresowany tematem. Zapytał 
także o możliwość połączenia ulic Sienkiewicza i Wąskiej. Budowa łącznika miałaby 
wpływ na poprawę bezpieczeństwa na ulicy Wąskiej.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że  
w gminie Ciechanowiec zbyt późno zabrano się za budowy dróg i remonty szkół. 
Obecna Rada zastała 13-sto milionowy dług. Bez wszelkich dotacji rządowych 
miasta Ciechanowiec nie byłoby stać na żadną inwestycję. Odniósł się do słów 
dotyczących środków na finansowanie budowy obwodnicy i poinformował, że środki 
rządowe są już zagwarantowane. Poinformował, że jako pierwszy odda głos na pana 
Jerzego Leszczyńskiego w nadchodzących wyborach, jeśli do 15 października 
doprowadzi to ogłoszenia przetargu na budowę obwodnicy Ciechanowca. Dodał,  
że podobną obietnicę złożył kandydatom innych opcji startujących w wyborach. 
Burmistrz Ciechanowca podkreślił, że podczas trwania ostatniej kadencji 
zrealizowano dużą ilość inwestycji. Wiele jeszcze zostało do zrobienia, co będzie 
widoczne w budżecie na 2024 rok. Następnie odniósł się do tematu ulicy Wąskiej  
i poinformował, że podobnych uliczek w gminie jest ok. 30 i trudno jest podjąć 
decyzję, którą zająć się w pierwszej kolejności. Wiele z nich wymaga przebudowy ze 
względów bezpieczeństwa. Dodał, że gmina zabiega, w zarządzie województwa, o 
środki na budowę oświetlenia Nowodwór. Na zakończenie podsumował, że jest 
jeszcze wiele inwestycji do wykonania zarówno gminnych jak i wojewódzkich.  
 
Głos ponownie zabrał Pan Adam Poniatowski, który poinformował, że Towarzystwo 
Przyjaciół Ciechanowca złożyło wniosek o utworzenie oddziału wojewódzkiej 
instytucji, która oferowałaby miejsca pracy. Do realizacji tej inwestycji potrzebna jest 
budowa sygnalizacji świetlnej w mieście. Z uwagi na fakt, że zaplanowana jest 
reorganizacja ruchu w centrum miasta, można te światła usytuować przy 
skrzyżowaniu ulicy Dworskiej z ulicą Łomżyńską, wykorzystując fakt, że jest do nadal 
droga wojewódzka. Pan Adam Poniatowski poinformował, że podczas rozmowy  
z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich stwierdził on, że do czasu budowy 
obwodnicy Zarząd Dróg jest w stanie zainwestować kwotę 300 000,00 zł w budowę 
oświetlenia na tym skrzyżowaniu. Następnie Pan Adam Poniatowski zwrócił się  
z prośbą o wsparcie tej inicjatywy.  
 
Głos zabrał Burmistrz Eugeniusz Święcki, który poinformował, że dwa lata wcześniej 
osobiście złożył wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich o usytuowanie świateł w 
w/w miejscu. Odpowiedź była negatywna z uwagi na zbyt małą częstotliwość ruchu. 
Złożono także wniosek o budowę przejścia dla pieszych przy ulicy Kuczyńskiej do 
sklepu Archelan. W tej sprawie odpowiedź również była negatywna i brzmiała,  
iż niezasadnym jest budowa przejścia w tym miejscu. Burmistrz poinformował,  
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że ponownie wyśle pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie sygnalizacji 
świetlnej.  
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady LVII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

 

 

 

   Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Karolina Kozłowska               Marek Karolewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


